
 

 

Jeg skal hermed indsende forslag til drøftelse på generalforsamlingen d. 11/4/2005. 

Efter at bestyrelsen gentagne gange har fremsendt opfordring til beboere om IKKE at køre på 
stierne i bil, har jeg desværre gentagne gange oplevet at dette ikke bliver overholdt og at der 
er børn som ikke kan føle sig helt sikker på stierne pga. kørende biler.

Fodboldbanen bliver også brugt som parkering, hvilket ikke er meningen. 

Det skal derfor foreslåes, at der opstilles en lodret stolpe på indgangen til stierne (husnr. 148) 
- der er ikke tale om en bom, men bare en stolpe som sidder i asfalten med en lås på, så 
viceværten også har mulighed at komme frem. Det skal naturligvis også for beboere at kunne 
låne denne nøgle ( i forbindelse med flytning o.lign - man ved jo altid hvornår man evt. skal 
flytte).

 

Dette er desværre et nødvendigt tiltag, da der jo ikke er nogle, der er interesseret i at vi eller 
nogle af vores børn skal komme galt afsted 

 

 

Med venlig hilsen

 

Peter Dann
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